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امام جمعه مرند:

حضور مردم در ۲۲ بهمن توطئه های دشمنان را خنثی کرد

امام جمعه مرند حضور مردم در راهپیمایی ۲۲ بهمن امسال را موجب خنثی کردن توطئه ها و نقشه ها و برنامه های

دشمن دانست.

امام جمعه مرند حضور مردم در راهپیمایی ۲۲ بهمن امسال را موجب خنثی کردن توطئه ها و نقشه ها و برنامه های
دشمن دانست.

به گزارش خبرنگار مهر، حجت الاسلام والمسلمین علی نعمت زاده، ظهر امروز در خطبه های نماز جمعه این هفته مرند
در حسینیه امام خمینی(ره) با تقدیر از حضور باشکوه مردم در راهپیمایی ۲۲ بهمن ابراز داشت: حضور دشمن شکن
مردم در راهپیمایی ۲۲ بهمن در ۴۰ امین سالگرد پیروزی انقلاب اسلامی، ستودنی بود که سیلی محکمی بر صورت

دشمنان زدند که اولین آن نبود و آخرین بار نیز نخواهد بود.
وی با اشاره به اینکه مردم مرند در شهرها و روستاهای مختلف در مراسم مختلف دهه فجر مشارکت کردند و مسئولین
شهرستان نیز به صورت رودررو با مردم دیدار کردند و باید از این اقدام مسئولین تقدیر کرد، خاطرنشان کرد: راهپیمایی ۲۲
بهمن امسال اگر بی نظیر نباشد، قطعا بسیار کم نظیر بود، یک حرکت بزرگ بود که مردم با حضور خود، برنامه ها و

توطئه ها و امیدهای چندساله گذشته و آینده دشمنان را مایوس کردند.
امام جمعه مرند با بیان اینکه دشمنان هنوز مردم ما را نشناخته اند، اذعان داشت: هر کجا فشار بیشتری به مردم می
آورند مردم حضورشان پررنگ تر می شود، هرچند مردم گله مند هستند و از برخی مشکلات انتقاد دارند و گله مردم نیز

به حق است برای اینکه تبعیض، دور زدن قانون و اشرافیت را می بینند که باید جلوی این ها گرفته شود.
حجت الاسلام والمسلمین نعمت زاده گفت: خدمتی که در این نظام صورت گرفته ۱۰ ها برابر بیشتر از دولت های
کشورهای دیگر است، اما چون قله ما حکومت علوی است، هنوز فاصله زیادی داریم اما این به آن معنا نیست که
خدمتی صورت نگرفته است، نباید دچار خودسانسوری شویم و خدمات را نادیده بگیریم اما با چیزی که اسلام گفته و با

عدالت علوی فاصله زیادی داریم.
این استاد حوزه و دانشگاه با اشاره به اینکه مسئولین باید در قبال این حضور مردم، به صورت جهادی و انقلابی عمل
کنند، تصریح کرد: اگر مسئولین درست خدمت کنند مردم پشتیبان آن ها خواهند بود، باید با شفافیت در مسائل، عمل و
حقوق ها، اعتماد مردم را جلب کرد، بهترین راه مبارزه با مفاسد، شفاف سازی است؛ باید نفاق و ریا و چند چهرگی از

جامعه ما ریشه کن شود و مسئولین باید به این سمت قدم بردارند.
امام جمعه مرند باتقدیر از عملکرد صداوسیما در دهه فجر گفت: صداوسیما با پخش برنامه ها و فیلم های مختلف،
گوشه ای از لجن طاغوت را به مردم نشان می دهد، ۴۰ میلیون مدیر و رئیس دانشگاه، پزشک، فرمانده و وزیر و دیگر

اقشار در این مملکت هستند و این خوش خیالی است که آمریکا به دنبال تجزیه باشد.
وی همچنین عنوان کرد: مقام معظم رهبری با تشکر از حضور دشمن شکنانه و سرافرازانه مردم در راهپیمایی ۲۲ بهمن،
بیانیه مهمی در ۷ بند صادر کردند و ضمن یادآوری عزت گذشته، برای آینده نیز نقشه راه مشخص کردند و به ویژه برای

جوانان عزیز که آینده را ازآن این قشر دانستند.
حجت الاسلام والمسلمین نعمت زاده افزود: این پیام مهم در آغاز دهه پنجم بسیار راهگشاست و در آینده هم مسئولین

باید طبق آن برنامه ریزی کنند و قدم بلندی خواهیم برداشت.

مردم آذربایجان همواره حافظ استقلال و امنیت ایران هستند
امام جمعه مرند در بخش دیگری از سخنان خود با گرامیداشت سالروز قیام ۲۹ بهمن مردم تبریز تصریح کرد: این قیام،
ضربه مهلکی به رژیم سابق زد و موتور سرعت انقلاب اسلامی بود و شتابی به حرکت انقلاب اسلامی بخشید؛ حرکت
مردم تبریز از مسجد قزلی آغاز شد که با هدف بزرگداشت چهلم شهدای قیام ۱۹ دی مردم قم صورت گرفته بود اما یک

افسر شهربانی با بی ادبی به مسجد و مردم، موجب خیزش مردم شد.
وی افزود: مردم در آن روز به ۷۲ بانک و تشکیلات دولتی حمله کرده و آن ها را آتش زدند از جمله دفتر حزب رستاخیز که

ساعت ها در آتش سوخت.
حجت الاسلام والمسلمین نعمت زاده با بیان اینکه مردم تبریز و آذربایجان همیشه در صحنه هستند، آذربایجان سر ایران
است و مردم این خطه همیشه در حفظ استقلال و امنیت ایران، حضور خواهند داشت، گفت: علمدار عزت و شرف دنیا
مردی از آذربایجان است، ما افتخار می کنیم که حضرت آیت الله العظمی امام خامنه ای عزیز و سه علامه بزرگ قرن

اخیر اهل آذربایجان هستند و این خطه باید به جایگاه خود ببالد و به راهش ادامه دهد.
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محکومیت حادثه تروریستی زابل
وی همچنین با محکوم کردن جنایت اخیر تروریست ها در زابل خاطرنشان کرد: این روبه صفتی و دور از مردانگی است،
اما دشمنان باید بدانند در سرعت کمتری، پاسخ قاطع، شکننده و ویران گر را از ملت ایران دریافت خواهند کرد، این شعار

نیست آن ها می دانند که ملت ایران در گذشته چه پاسخ هایی به آن ها داده اند.
امام جمعه مرند با اشاره به اینکه علمی که ۴۱ سال پیش توسط امام راحل با همراهی مردم بلند شده، به صورت
منسجم پایدار خواهد ماند، ادامه داد: ملت ایران، هیچ گاه اول شلیک نکرده و آغازگر جنگ نبوده اما صدام با آغاز جنگ،
تنبیه و پاسخ ملت ایران را مشاهده کرد و تروریست ها، پاسخ حمله تروریستی به حرم امام و مجلس را نیز دریافت

کردند.

دهه پنجم انقلاب دهه علم و پژوهش است
استاد حوزه و دانشگاه همچنین با اشاره به سالگرد تشکیل دانشگاه آزاد اسلامی واحد مرند تصریح کرد: دانشگاه آزاد
اسلامی مرند در ۲۸ بهمن سال ۱۳۶۳ راه اندازی شد، زمین این دانشگاه را آیت الله میرزاباقرآقا مرندی(ره) اهدا کرد که

خودش در یک خانه کاهگلی زندگی می کرد.
آزاد اسلامی را مولود انقلاب اسلامی دانست و افزود: این دانشگاه با هدیه اولیه امام امام جمعه مرند دانشگاه 
خمینی(ره) بنیان نهاده شد و امروز بزرگ ترین دانشگاه داخلی و خارجی است و درکنار دیگر مراکز دانشگاهی، میلیون

ها دانشجو را تربیت می کند.
حجت الاسلام والمسلمین نعمت زاده تاکید کرد: دهه پنجم انقلاب اسلامی باید دهه علم و پژوهش باشد وگرنه نمی
توانیم آقایی خود را در دنیا حفظ کنیم، آقای ولدورانت می نویسد: نظم، علم، قانون و تحقیق را مسلمانان به اروپا آوردند،

هر چند ما را عقب نگه داشتند که نتیجه بی سوادی و بی فرهنگی و بی علمی بود.
عضو شورایعالی حوزه های علمیه استان آذربایجان شرقی در پایان با اشاره به ۱۴جمادی الثانی سالروز وفات ام البنین
خاطرنشان کرد: ایشان همسر حضرت امیرالمومنین(ع) است، نام این بانوی بزرگوار فاطمه بود و حضرت ابوالفضل(ع) نیز

ادب را از مادرش آموخته بود که برادرش حسین(ع) را ارباب خطاب می کردند.
وی گفت: این روز به نام روز تکریم مادران و همسران شهدا نامگذاری شده است که آن ها نیز در این راه قدم برداشته و

انسان های بزرگی را تربیت کردند.
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